
Svar på motion om slopande av procentsatser för uppflyttningar från klass 1 och klass 2 

 

Styrelsen har tagit del av skrivelsen och anser att den ska följa den process som finns för 

regelrevidering inför nästa regelperiod. Den regelrevideringen har inletts och andemeningen i 

skrivelsen kan med enkelhet lyftas i kommande remissomgångar. Styrelsen lämnar till 

regelkommittén förslaget som motionen avser, för hantering i pågående process. Därmed anse 

motionen vara behandlad och besvarad. 

 

 


